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دنیا حیدری 

جدیت یوفا، جدیت ما! 
 عدم رعایت فرپلی مالی، هشت باش��گاه اروپایی را نقره داغ کرد. فصل 
2012-2011 بود که یوفا بعد از بررسی های گسترده، سیستم فرپلی 
مالی را در فوتبال اروپ��ا اجرایی کرد، یعنی با وج��ود خصوصی بودن 
باش��گاه های فوتبال، یوفا این اجازه را به تیم ها نم��ی داد که هر اندازه 
می خواهند هزینه کنند. در واقع ماهیت قانون بازی جوانمردان مالی این 
بود که به باشگاه ها دستور داده شد بیش از درآمد خود خرج نکنند. برای 
یوفا اهمیتی نداشت که هزینه ها از جیب باشگاه پرداخت می شود، نه 
مردم. مسئله حائز اهمیت برقراری عدالت و ممانعت از عقد قراردادهای 
سنگین و سرس��ام آور بود. تفکری با هدف پیشگیری از مشکلاتی که 

می توانست در آینده گریبان تیم ها و حتی فوتبال اروپا را بگیرد. 
هزینه کردن بی رویه از سوی تیم هایی که تمکن مالی بهتری نسبت به 
سایرین دارند علاوه بر ایجاد بی عدالتی می توانست پولشویی، دلالی 
و مشکلات بسیاری را به بار بیاورد و دردسرساز شود، به همین دلیل 
برای باشگاه ها محدودیت هایی ایجاد شد تا ضمن اجرای عدالت از رخ 
دادن اتفاقات ناگوار در آینده جلوگیری شود. بر همین اساس عجیب 
نبود جرایمی هم برای باشگاه های متخلف در نظر گرفته شود تا حتی 
آنهایی که با مشکلات مالی دست و پنجه نرم نمی کنند هم فکر تخطی 
به سرشان نزدند و اگر هم زد، چنان نقره داغ شوند که دیگر به صرافت 
تکرار این تخلف نیفتند. در همین راستا بلافاصله بعد از پایان فصل نقل 
و انتقالات در اروپا، یوفا هشت باشگاه میلان، موناکو، رم، بشیکتاش، 
اینتر، یوونتوس، مارسی و پاری سن ژرمن را به دلیل نقض قوانین فرپلی 

مالی جریمه کرد.
براس��اس تصمیم اتخاذ ش��ده از س��وی فیفا؛ رم 5میلیون یورو، اینتر 
4 میلیون یورو، یوونت��وس 3/5 میلیون یورو، می��لان 2 میلیون یورو، 
بشیکتاش 600هزار یورو و مارس��ی و موناکو هر کدام 300 هزار یورو 
جریمه شدند، اما سنگین ترین جریمه برای پولدارهای پاریسی بریده 
ش��د و یوفا، پی اس جی را با حکمی 10 میلیون یورویی نقره داغ کرد تا 
حساب کار دست دیگر باشگاه ها نیز بیاید که به واسطه داشتن تمکن 

مالی هر طور که می خواهند در فصل نقل و انتقالات جولان ندهند!
یوفا در حالی باش��گاه های فوتبال اروپا را بابت هزینه های هنگفت در 
فصل نقل و انتق��الات جریمه می کند که صفر تا ص��د پولی که در این 
تیم ها خرج می شود از جیب مدیران باشگاه می رود و برای دخل و خرج 
هیچ باش��گاهی از جیب ملت هزینه نمی شود. درست برعکس فوتبال 
ایران که به واسطه دولتی بودن باشگاه های آن، صفر تا صد هزینه ها از 
بیت المال و جیب مردم می رود، بی آنکه کک کسی هم بگزد یا صدایی 
از مسئولی بابت این دس��ت درازی به جیب ملت دربیاید و قدمی برای 

ممانعت از آن بردارد!
سال هاست که فوتبال باشگاهی ایران از دولت ارتزاق می کند و با وجود 
یدک کشیدن واژه حرفه ای هنوز نتوانسته جز یکی، دو مورد خاص روی 
پای خود بایستد. هرچند در همان یکی، دو مورد نیز به دلیل مهیا نبودن 
زیرساخت ها و عدم همکاری ارگان ها شاهد اتفاقات ناگواری بوده ایم که 

چشم دیگر باشگاه ها را برای خارج شدن از یوق دولت ترسانده است!
فوتبال ایران سال هاست که وامدار جیب مردم است و  هرگز کسی به 
صرافت ممانعت از این مورد خاص و حیف و می��ل بیت المال نیفتاده 
است. بی توجهی که باعث رشد چشمگیر دلالی ها در این رشته شده و 
میزان فساد را به شکل قابل توجهی افزایش داده است. حال آنکه فوتبال 
اروپا به رغم خصوصی بودن باشگاه ها، سال ها قبل برای ممانعت از رخ 
دادن چنین اتفاقاتی دس��ت به کار وضع قانون فرپلی مالی زده است. 
قانونی که الگوبرداری از آن شاید بتواند اندکی از دست درازی باشگاه ها 
به جیب مردم بکاهد و آنها را به س��مت و سوی درآمدزایی سوق دهد. 
مسئله ای که تا به امروز مورد توجه هیچ مدیر و مسئولی قرار نگرفته تا 
همچنان شاهد ارتزاق باشگاه ها از جیب مردم باشیم، آن هم بدون هیچ 

محدودیت خاصی!

پاسخ های عجیب سجادی در مورد فوتبال

حمید س��جادی، وزیر ورزش و جوانان در حاش��یه مراسم دیروز 
کمیته ملی المپیک در پاس��خ به س��ؤال خبرنگارانی که پیگیر 
حواشی انتخابات فدراسیون فوتبال بودند، گفت: »انتخابات هشتم 
بود و امروز 12 شهریور، دیگر گذشته است و ان شاءالله حواشی کم 
شود.« سجادی در پاسخ به سؤالی درباره آخرین وضعیت فوتبال 
و عدم ثبات در نیمکت تیم ملی تصریح کرد: »هنوز اردو تشکیل 
نشده است، اردو تشکیل شود، معلوم می شود.« وی در خصوص 
حرف  و حدیث های تغییرات نیمکت تیم ملی فوتبال یادآور شد: 

»من حرف و حدیثی نشنیده ام، شما شنیده اید؟!«

حاش�یه های انتخ�اب مهدی تاج ب�ه عنوان 
رئیس جدید فدراس�یون فوتب�ال  همچنان 
ادامه دارد. انتخاب تاج بزرگ ترین و مهم ترین 
علامت سؤال این روزهای ورزش ایران است.

اینک��ه چگونه ی��ک نامدی��ر محض ب��ا وجود 
پرونده های مفتوح در مراک��ز قضایی به راحتی 
تأیید صلاحیت می ش��ود و در انتخابات به رغم 
تمام افش��اگری های رس��انه ای و مخالفت های 
قانون��ی رأی م��ی آورد و فاتحانه دس��تش را به 
علامت پیروزی بالا می برد، س��ؤال این روزهای 
تمام علاقه مندان به فوتبال و دلس��وزان ورزش 

کشور است. 
اتفاقاتی را که دوش��نبه شب گذش��ته رخ داد و 
منجر به پی��روزی تاج در انتخابات فدراس��یون 
فوتبال شد، یک بار دیگر باید مرور کرد تا متوجه 
شد که چگونه فوتبال ایران به اسم مستقل بودن 
و عدم دخالت دولت در امور آن تمام برنامه های 
فیفا و  ای اف سی را در ایران مو به مو اجرا می کند 
بدون آنکه کوچک ترین توجهی به قانون، شرع و 

عرف حاکم بر کشور داشته باشد.
سؤالی که باید از نهادهای امنیتی و نظارتی در 

خصوص تأیید صلاحیت، شرکت و پیروزی در 
انتخابات مهدی تاج پرس��ید؛ این است که این 
همه چشم و گوش بس��تن به چه قیمتی تمام 
شده است؟ البته پاس��خ برای ما و افکار عمومی 
کاملاً روشن است، قیمت این انتخاب فرو ریختن 
 اعتبار و از دست دادن سرمایه اجتماعی عظیم 

اعتماد مردمی است.
باید پرس��ید که ای��ن دو مه��م را به چ��ه و که 
فروخته اید؟ به حضور در جام جهانی، به مهدی 

تاج، شیخ سلمان و اینفانتینو؟ 
مهدی تاج، رئیس فدراس��یون ش��د، چون اگر 
انتخابات برگزار نمی ش��د یا حت��ی نام دیگری 
جز او از صندوق بیرون می آم��د فوتبال ایران با 
خطر تعلیق روبه رو  می شد! جلسه ساعت چهار 
صبح سه شنبه هشتم ش��هریور 1401 هیئت 
رئیسه فدراس��یون فوتبال برای همین منظور 
بود، والا قرار به برگزار نشدن انتخابات، آن هم با 
دلایل محکم بود، اما خبرها خیلی زود به فیفا و 
 ای اف سی رسید تا تهدید ها شروع شود و خیلی 

زود هم به نتیجه برسد.
حالا مهدی تاج رئیس فدراسیون فوتبال است، 

دوست گرمابه و گلستان شیخ سلمان. کسی که 
تاکنون مسئولیتش در کنفدراسیون فوتبال آسیا 
کوچک ترین آورده ای برای فوتبال ایران نداشته 
است. حالا او رئیس است تا سیاست های فیفا و 
 ای اف سی در فوتبال بیشتر در ایران اجرایی شود. 
سیاست هایی که هیچ تناسبی با قانون اساسی، 
قانون شرع و عرف ما ندارد، اما برخلاف تمام دنیا  
ما باید گوش به فرمان فیفا و  ای اف س��ی باشیم. 
اصلًا تاج برای همین دوباره رئیس فدراس��یون 
فوتبال شد، برای اینکه کسی نگوید هرچه آنها 

می گویند ما نباید بگوییم چشم.
اینگونه می ش��ود که حالا ش��بکه های وابسته 
به سعودی و صهیونیس��ت ها، همصدا و یکسو 
منتقدان تاج و فدراسیونش را می کوبند و تاج را 
ناجی فوتبال ایران معرفی می کنند. آنها مدعی 
هستند که تاج و انتخاب هایش )کی روش( جلوی 
زیاده خواهی ه��ای خیلی ها را گرفته و دس��ت 
خیلی ها را کوتاه کرده اس��ت! حالا این خیلی ها 
به زعم آنها چه کسانی هستند، حتماً می توان نام 

مارک ویلموتس را در بین آنها دید.
حالا مهدی تاج رئیس فدراسیون شده و هنوز 

به یک هفته نرس��یده، خبر می رسد که فیفا و  
ای اف س��ی می خواهند فوتبال ای��ران را ملزم 
کنند که داوران زن مسابقات مردان را قضاوت 
کنند. خب چه کس��ی بهتر و بله قربان گوتر از 
تاج برای اجرای این برنامه و نقشه جدید. اصلًا 
هم مهم نیس��ت که قانون کشور چه می گوید 
و آیا ما ملزم هس��تیم هرچه آنها می گویند را 
اجرا کنیم یا نه. مهدی تاج رئیس فدراسیون 
شده تا برنامه هایی را اجرا کند، بقیه اش اصلًا 

مهم نیست.
اهمیتی ندارد که اعتماد مردم خدشه دار شده، 
مهم نیس��ت اعتبار اجتماعی زیر سؤال رفته و 
حالا هر مفسدی حتی با قطورترین پرونده های 
جرم هم می تواند با خیال راحت به فکر تصدی 
پست های مهم باشد. تازه هرچه که رقم تخلفش 
بالاتر باشد و پرونده اش قطورتر خیالش راحت تر 
است. مهدی تاج رئیس فدراسیون فوتبال شده، 
مبارک فوتبال باشد، اما برای ریاست دوباره تاج بر 
فوتبال و ورزش ایران خیلی چیزهای باارزشی را 
از دست داد و باید منتظر از دست دادن چیزهای 

ارزشمند دیگری هم باشد.
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قیمت 

بالای ریاست 

دوباره بر فدراسیون 

فوتبال

فریدون حسن
   گزارش  یک

شمیم  رضوان

 شعارهای بی نتیجه
برای استفاده از کمک داور ویدئویی 

 تأکید فغانی به مهیا نبودن 
VAR بستر لازم برای

 درست در آخرین روزهای حضور میرشاد ماجدی در فدراسیون فوتبال 
به عنوان سرپرس��ت بود که بحث کمک داور ویدئویی بار دیگر بر سر 
زبان ها افتاد، چند روز مانده به برگزاری مجمع انتخاباتی فدراس��یون 

فوتبال برای تأیید رئیس جدید بعد از خوبان عالم!
آخرین بار اواسط مهرماه سال گذشته بود که اقداماتی جهت بهره برداری 
از کمک داور ویدئویی در فوتبال ایران انجام ش��د. قرار بود در بازی ایران و 
کره جنوبی از این تکنولوژی استفاده شود، به همین دلیل در بازی با سوریه 
اتاق VAR به طور کامل تهیه ش��د، اما طولی نکشید که مشخص شد اگر 
ای اف سی، داوران خود را به ایران اعزام کند استفاده از این سیستم آنلاین 
خواهد بود، در غیر این صورت استفاده از  VARدر ورزشگاه آزادی در روز 
بازی ایران با کره جنوبی آفلاین است و با توجه به اینکه در سیستم آفلاین 
همان کارها انجام می شود، اما هیچ گونه گزارشی به داور بازی داده نمی شود، 
یعنی فدراس��یون برخلاف تمام ادعاهایش کوچک ترین موفقیتی در این 
زمینه حاصل نکرده است! این در حالی بود که خداداد افشاریان، سرپرست 
وقت کمیته داوران فدراسیون از تلاش ش��بانه روزی شرکت بلژیکی طی 
چهار، پنج روز خبر داده بود و موفقیت های قابل توجه در این مسیر. افشاریان 
مدعی بود در فدراسیون قبلی مسیر به اشتباه طی شده، اما عزیزی خادم با 
قدم گذاشتن در مسیر درست شرایطی را فراهم کرده که هیچگونه مشکلی 
برای اس��تفاده از این تکنولوژی وجود ندارد: »اگرچه استفاده از کمک داور 
ویدئویی در بازی با کره جنوبی در انتخابی جام جهانی آزمایش��ی است، اما 
اکنون کشور بزرگ ایران هیچ مشکلی برای اس��تفاده از VAR  ندارد و از 
هر لحاظ مانند مسائل فنی، جایگاه، اتاق VAR و تجهیزات آماده این امر 
هستیم.« این در حالی بود که فدراسیون فوتبال ایران برای استفاده از این 
تکنولوژی با ش��رکتی قرارداد بس��ته بود که مورد تأیید فیفا نبود. نه فقط 
ایران که هیچ کشوری نمی تواند با هر کشوری در دنیا قرارداد ببندد و فقط 
15 شرکت در این حوزه مورد تأیید فیفا هس��تند و مدرک دارند و با وجود 
تمجیدهایی که از معتبر بودن ش��رکت طرف قرارداد با ایران  می شد، این 
شرکت مورد تأیید فیفا نبود و همین مس��ئله باعث شد پرونده  VAR در 

فوتبال ایران یک بار دیگر مسکوت بماند! 
پرونده ای که درست چند روز مانده به برگزاری مجمع انتخاباتی یک بار دیگر 
به طور جدی باز شد. میرشاد ماجدی، سرپرس��ت وقت فدراسیون از عقد 
قرارداد با شرکتی معتبر و البته مورد تأیید فیفا خبر داد و تأکید کرد اگرچه 
آموزش داوران شش ماه زمان می برد اما اقدامات فدراسیون باعث کاهش این 
 VAR زمان به سه ماه شده است: »همه مجوزهای لازم برای شروع پروژه
دریافت شده است و از هفته آینده آموزش را آغاز و تلاش می کنیم هرچه 
زودتر این سیستم را در کشور اجرا کنیم. البته آموزش داوران شش ماه زمان 
نیاز دارد، اما با توجه به اینکه دو عدد سیستم در داخل کشور موجود است، 

می توانیم سه ماهه کار آموزش را به پایان ببریم!«
اما علیرضا فغانی، داور بین المللی ایران که از ما ه ها قبل در اس��ترالیا قضاوت 
می کند و کمتر برای فوتبال ایران س��وت می زند با توجه ب��ه تجربه ای که در 
استفاده از کمک داور ویدئویی دارد بر این باور است که در ایران بسترهای ابتدایی 
VAR وجود ندارد: »در لیگ استرالیا از نظر سخت افزاری امکانات بیشتری مثل 
VAR وجود دارد و از لحاظ روانی نیز آرامش من برای قضاوت در استرالیا بیشتر 
از ایران است. از سوی دیگر در خارج از کش��ور داوران دارای معلومات و دانش 
بالایی هستند و تمام مدت سعی می کنند خود را با قوانین به روز کنند و در کنار 
اینها از VAR نیز اس��تفاده می کنند. اگر داوری در مسیر قضاوتش اشتباهی 
انجام دهد در رنکینگ رتبه بندی و امتیازدهی حتماً لحاظ می شود. در ایران اما 
تجهیزات و بسترهای ابتدایی برای VAR را نداریم و اگر همان ارتباط رادیویی 
تقویت شود باعث خوشحالی ما می ش��ود. وقتی تفکر و ساختار عوض نشود با 

VAR هم قطعاً این مشکلات را همچنان خواهیم داشت.«
 اما برخلاف ادعای ماجدی در خصوص استارت آموزش داوران از هفته آینده، 
خداداد افشاریان عضو هیئت رئیسه و رئیس کمیته داوران فدراسیون فوتبال 
 VAR هنوز نمی تواند زمان دقیقی را در این زمینه اعلام کند: »برای توسعه
با وس��واس جدی اقدام کردیم و با ش��رکت بلژیکیNVS  که مورد تأیید 
نهادهای نظارتی ماس��ت توافق کردیم. امیدوارم با همکاری هیئت رئیسه 
و هماهنگی باقی کارها نیز به سرعت انجام ش��ود تا در اولین فرصت برای 
آموزش داوران اقدام کنیم، چراکه کار آموزش داوران بسیار زمانبر است.« 
البته فغانی و کمک هایش برخلاف دیگر داوران ایرانی با توجه به مسابقاتی 

که قضاوت کردند، لایسنس VAR را دارند.

خسروی وفا: امیدوارم آبروداری کنم
دوره مدیریت��ی محمود 
خسروی وفا در کمیته  ملی 
المپیک رس��ماً از دی��روز آغاز 
ش��د. آیین تکریم و معارفه ریاست 
کمیته ملی المپیک روز گذشته با حضور 
مس��ئولان و مدیران ورزش در آکادمی  ملی 

المپیک برگزار شد. 
در این مراسم صمیمانه سجادی وزیر ورزش، 
پولادگر معاونش، رؤس��ای فدراس��یون ها، 
پیشکس��وتان، چهره های ورزشی و اصحاب 
رسانه حضور داشتند و همه سعی می کردند 
به نوع��ی از مدیریت رض��ا صالحی امیری در 
چهار سال گذشته تقدیر و تشکر کنند. ضمن 
اینکه تقریباً تمام حاضران در مراسم از سپرده 
شدن سکان مدیریت کمیته به خسروی وفا 
راضی به نظر می رس��یدند. مجمع انتخاباتی 
ششم شهریورماه در شرایطی برگزار شد که 
مهدی علی نژاد تنها رقیب خسروی وفا بود و 
در نهایت نیز بعد از دو دور رأی گیری با یک 
رأی کمتر رقابت را به مدیر باتجربه پارالمپیک 
واگذار کرد. با شروع رس��می دوران ریاست 
حاج محمود، اهالی ورزش قهرمانی امیدوارند 
او نیز پیگیر مش��کلات متعدد م��دال آوران، 

پیشکسوتان و تیم های ملی باشد. 
  پرهیز از حاشیه

رئیس پیشین کمیته  ملی المپیک در ابتدای 
جلسه به دوس��تی قدیمی اش با خسروی وفا 
اشاره داش��ت و از اینکه اجازه ورود سیاست 
به این نهاد را نداده اس��ت، ابراز رضایت کرد: 
»ه��زار و ۷00 روز خدمت در کن��ار جامعه 
ورزش قهرمانی گذش��ت، ه��زار و ۷00 روز 
عشق، انسانیت و معرفت از شما آموختم. به 
خس��روی وفا و اعضای جدید هیئت اجرایی 
تبریک می گویم. با محمود خسروی وفا یک 
دهه است که آشنایی دارم. او هم صاحب نظر 
اس��ت و هم دردآش��نا. باور دارم کمیته را با 
سرعت بیش��تر به قله های موفقیت نزدیک 
خواهد کرد. در این مدت تلاش کردم از مسیر 
انسانیت و دیانت خارج نشوم. هیچگاه خودم 
را از اشتباه مصون ندانسته و نمی دانم. سعی 

کردم ارزش های معنوی در ورزش گسترش 
یابد. بی شک فرهنگ، جوهر اخلاق پهلوانی 
اس��ت و در آینده نیز باید به عنوان یک اصل 
پیگیری شود. س��ه عامل مشارکت، تعامل و 
مشورت را در امور مدیریتی مدنظر قرار دادم. 
منافع و مصالح ملی در مدار تصمیم گیری قرار 
داشت و از حاشیه پرهیز کردم. سیاست اینکه 
فدراس��یون ها حق دارند و کمیته وظیفه، در 
دس��تور کارمان بود. طی چهار سال گذشته 
هیچ تصمیمی را بدون مش��ورت نگرفتم. در 
اموری که تخصص نداش��تم دخالت نکردم و 
تصمیم گیری با هیئ��ت اجرایی بود. هیچگاه 
مسائل سیاس��ی و دولت را در ورزش دخالت 
ندادم و هرگز موضع گیری سیاسی نداشتم تا 

مبادا ورزش آسیب ببیند .«
رئیس پیش��ین کمیته  ملی المپیک در پایان 
مراس��م در جمع خبرنگاران باز هم به نقش 
رس��انه ها اش��اره ک��رد و انعط��اف را یکی از 
فاکتورهای موفقیت خواند: »ورزش از حاشیه 
لطمه های زیادی دیده ب��ود و تلاش کردم از 
تنش دوری کنم. رئی��س کمیته باید انعطاف 
لازم را برای تعامل با وزارت داشته باشد. تلاش 

کردیم چهره فرهنگی ورزش را تقویت کنیم. 
در این مدت مرجعیت کمیته در داخل و خارج 
را ارتقا دادیم. در حال حاضر یکی از مدعیان 
آسیا، کشورهای اس��لامی و المپیک هستیم. 
همچنی��ن رواب��ط خوبی با فدراس��یون های 
جهانی و کمیت��ه بین المللی المپیک داریم.« 
صالحی امیری در خص��وص ادامه همکاری با 
مدیریت جدید اظهار داش��ت: »خسروی وفا 
شخصیت ویژه ای است و شخصاً حضورش را 
برای کمیته مثبت می دانستم. به آینده کمیته 
خوشبینم و برای انتقال تجربیات چهار سال 

گذشته تعهد اخلاقی دارم.«
    اجازه وزیر و توصیه رئیس

رئی��س جدی��د کمیته نی��ز تدوی��ن »تاریخ  
ش��فاهی « ورزش ایران را مهم ترین دستاورد 
مدیریت��ی صالحی امی��ری خوان��د. محمود 
خس��روی وفا یک بار دیگر در صحبت هایش 
بر نقش دلاوری ها و رشادت های شهدا تأکید 
ک��رد و موفقیت های ام��روز ورزش را حاصل 
خون شهدا دانست: »تاریخ شفاهی در ورزش 
کشور ماندگار خواهد شد و نسل های بعدی به 
اهمیت آن پی خواهند برد. وارث 5 هزار شهید 

ورزشکار و جوان هستیم. شهدا به پایبندی به 
نظام و استقلال کشور باور داشتند. همین باور 
به س��ایر جوانان نیز منتقل ش��د و در ورزش 
قهرمانی هم تأثیر مستقیم داشت. شاید روزی 
تصور نمی شد در المپیک و رشته های مختلف 
مدال های رنگارنگی کسب کنیم. با اجازه وزیر 
و توصیه صالحی امیری در انتخابات ش��رکت 
کردم. امیدوارم در این دوره آبروداری کنم.« 
تأکید خسروی وفا بر ادامه همکاری با رئیس 
پیش��ین از نکات جالب توج��ه صحبت های 
رئیس جدید بود: »صالحی امیری قرار نیست 
برود و با کم��ک او کار را پیش می بریم، حتی 
اتاقش هم مشخص شده است .« رئیس کمیته 
همچنین در جمع خبرنگاران از دادن پاس��خ 
صریح در خصوص تداوم تعلیق جودو و مسائل 
مهم خ��ودداری کرد و از همه خواس��ت به او 
فرصت بیشتری بدهند: »ما باید به نیروهای 
متخصص احترام بگذاریم و برای مش��ارکت 
بیش��تر تلاش کنی��م. اس��تفاده از تجربیات 
دوره های قبل برای گرفتن کرسی بین المللی 
در دس��تور کار ما خواهد بود، اما طی سه روز 
نمی توان کاری کرد. مسیر صالحی امیری را با 

روش خودم ادامه می دهم.«
   بهترین انتخاب

وزیر ورزش رأی اعتماد مجمع به خسروی وفا 
را بهترین اتفاق و انتخ��اب عنوان کرد. حمید 
س��جادی ضمن اش��اره ب��ه ش��یوه مدیریتی 
صالحی امیری در خصوص تعامل هرچه بیشتر 
وزارتخانه و کمیته گفت: »برای رس��یدن این 
مسئولیت به ما بهای سنگینی پرداخت شده 
است. از تلاش های دکتر  صالحی امیری تقدیر 
و تش��کر می کنم، حتی یک بار ه��م ادعا نکرد 
ورزشی هستم. انصافاً بحث های فنی را به اهل 
فن سپرده بود و سایر وظایف هم طبق تعریف 
مدیریتی انجام  می ش��د. از طرفی  خسروی وفا 
بهترین اتف��اق و انتخاب بود. تفک��رات او با ما 
بس��یار نزدیک بود. در دوره جدید ان ش��اءالله 
همکاری و مودت صددرصدی وزارت و کمیته 
وجود خواهد داشت. وزارت و کمیته یکی و هر 

دو سازمان در خدمت ورزش هستند.«

 مراسم تکریم 

 و معارفه رئیس کمیته  

ملی المپیک برگزار شد

شیوا نوروزی
      بازتاب

 اعتماد به نفس و عطش ملی پوشان
کم شده است

تیم ملی والیب��ال در مصاف ب��ا برزیل کار 
سختی پیش رو دارد. شکست مقابل هلند 
باعث شد در مرحله حذفی قهرمانی جهان 
مجبور به رویارویی با برزیل شویم. بازیکنان 
بد کار نکردند، اما مق��داری از نظر روحی و 
روانی نسبت به لیگ ملت ها افت کرده اند 
که امیدوارم در بازی با برزیل برنده شوند. 
این همان تیمی است که در لیگ ملت ها هم 
بازی کرد. مقداری اعتماد به نفس و عطش 
تیم کم شده است. از طرفی در دفاع روی تور 
و دفاع داخل میدان نسبت به مسابقات قبل ضعیف عمل کردیم. امیدوارم 
در بازی با برزیل با تمهیدات کادر فنی این دو فاکتور اصلاح شود. برزیل 
تیم خوب و قدرتمندی است، اما ضعف های زیادی دارد که می توانیم از آنها 
استفاده کنیم و پیروز شویم. اگر سرویس های خوبی بزنیم و سرعت تیم 
برزیل را از کار بیندازیم،  توانایی پیروزی را داریم. بهروز عطایی، سرمربی 
تیم ملی قول ارتقای جایگاه ایران نسبت به دور قبل مسابقات جهانی را داده 
است. از نظر اسمی و بازیکنی نسبت به لیگ ملت ها بهتر و مصدوم هایمان 
اضافه ش��ده اند. قطعاً تیم باید بهتر کار می کرد، اما مشکلاتی قبل از سفر 
به وجود آمد که در روحیه کل تیم تأثیرگذار بود. نمی ش��ود از این قضیه 
گذشت، اما عطایی، مربی خوبی است و می تواند این قضیه را جمع و جور 
کند. حاشیه هایی قبل از اعزام به وجود آمد که خوب نبود. فدراسیون ما بد 
کار نکرده است و هرچه در توان دارد برای تیم ما انجام می دهد. اگر والیبال 
را با فدراس��یون های دیگر قیاس کنید، متوجه می شوید چه کارهایی در 
والیبال انجام شده که در سایر فدراسیون ها وجود ندارد. امسال تیم هایمان 
در رده های سنی مختلف به بازی های تدارکاتی و مسابقات اعزام شدند و 
فدراسیون سنگ تمام گذاشت. اما به نظرم زمان این کار نبود و در روحیه 
تیم اثر گذاشت. امیدواریم تیم ما در مسابقه با برزیل پیروز از زمین بیرون 

بیاید و تمام این حواشی تمام شود.

امیر حسینی

بازیکن سابق تیم ملی والیبال
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فدراسیون تکواندوی ایران با فدراسیون جهانی 
این رش�ته تفاهمنامه همکاری امض�ا کرد. هادی 
س�اعی به دعوت دکتر چ�و، رئیس فدراس�یون 
جهانی به رقابت ه�ای گرندی پ�ری پاریس رفته 
است. در حاش�یه این مس�ابقات زمان خوبی بود 
تا مسئولان فدراسیون کش�ورمان با فدراسیون 
جهانی در خص�وص راه اندازی کم�پ بین المللی 

پناهجویان در ایران بحث و گفت وگو کنند. 
ای�ن پیش�نهاد اولین بار توس�ط خود س�اعی در 
جری�ان بازی های کش�ورهای اس�لامی در قونیه 
مطرح شد و دکتر چو نیز از این طرح استقبال کرد. 
در راس�تای اجرایی کردن این ط�رح، طرفین در 
پاریس بحث های نهایی را انجام دادند و در پایان هم 
تفاهمنامه همکاری به امضای هادی ساعی و رئیس 
فدراسیون جهانی رسید. به این ترتیب فدراسیون 
تکواندو به زودی این کمپ را در کشورمان تأسیس 
خواهد کرد تا پناهندگان علاقه مند به تکواندو در 

این رشته فعالیت کنند.

تأسیس کمپ بین المللی 
تکواندو برای پناهجویان

قاب


